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 چكيده

سفر  يبندو زمان هاسيشبكه سرو يبار ناكامل با آن مواجه هستند، طراح يونقل داراحمل يهاكه شركت يجيرا يمسأله
 ييايجغراف عي. توزگردد نهيكم ونيبا بارناكامل كام يو سفرها يخال ياز سفرها يناش يهانهيكه كل هز ياست؛ به صورت هاونيكام

با بار  يو سفرها يخال ياز سفرها ،يتا در صورت همكار كنديامكان را فراهم م نيا ونقلملمختلف ح يهاشركت يبار برا يتقاضا
 نييتع ن،ويكام يابيريو مس يبندجهت زمان ريبراساس مس سيشبكه سرو يطراح ونيفرمولاس كيمقاله  نيناكامل كاسته شود. در ا

كل  يارائه شده ابتدا به صورت متمركز برا ونيشده است. فرمولاس ائهبطور همزمان ار هاونيمجدد كام تيموقع نيير بار و تعبرنامه سف
 ياهيباز يتئور هيشده است. بر پا سهيها مقاشركت يانفراد يريگميو سپس با حالت تصم شوديموجود در ائتلاف حل م ياعضا

 ديحاصل شده با ييجوشد. صرفه خواهد ييجوصرفه جاديو ا ياتيعمل يهانهينقل باعث كاهش هزوحمل يهاهمكارانه، ائتلاف شركت
 يهاالاعتبار مدل مث يابيارز ياعضا جلب شود. برا تيكه رضا يشود، به نحو ميائتلاف تقس ياعضا نيب يمناسب يهازميتوسط مكان

 جاديا يشيمسائل آزما يكه در تمام دهدينشان م جيد. نتاانحل شده CPLEX 12.6كننده و به كمك حل يطراح يمختلف يعدد
  شده است. يبا حالت انفراد سهيدر مقا هانهيقابل توجه هز ييجوها سبب صرفهشركت يائتلاف و همكار
  كلمات كليدي
  همكارانه. ياهيباز يبار، تئور يزيرشبكه همكارانه، برنامه يبار ناكامل، طراح يونقل داراهمكارانه، شركت حمل كيلجست
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ABSTRACT 

A common problem faced by carriers in less-than-truckload (LTL) transportation is how to design service network 
and schedule their trucks in order to minimize all empty and LTL trip costs. The geographical distribution of freight 
of different carriers provides an opportunity for carriers to collaborate on reducing empty and LTL trips. In this paper, 
a path-based formulation for service network design aiming at simultaneously providing load plans, truck scheduling 
and routing, and empty truck repositioning has been proposed. Firstly, the proposed formulation is solved for all 
coalition members in a centralized form and then the results is compared with those of non-cooperative mode. 
According to cooperative game theory, coalition of carriers reduces operational costs and makes cost savings. The 
resulted savings must be allocated to coalition members based on a proper allocation mechanism to satisfy all 
members. In order to validate the efficacy of the proposed model, various numerical test problems have been devised 
and solved by CPLEX 12.6. Results indicate that in comparison with individual carrier planning, carrier coalition and 
cooperation leads to a significant cost saving. 
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